
DELOVANJE OBČINSKIH SKUPNOSTI ZA VARSTVO PRED POŽAROM

Več povezave med SIS
Letos junija bo poteklo leto dni, odkar je bila ustanovljena samou-

pravna interesna skupnost za varstvo pred požarom občine Ljubljana
Moste-Polje. Žal pa še do sedaj nismo uspeK ustanoviti skupne stro-
kovne službe za vse občine v Ljubljani in to predvsem zaradi nespora-
zuma med občinskimi skupnostmi.

Na področju naše občine smo
dosegli želene uspehe, saj je po-
vezanost z občinsko gasilsko
zvezo zadovoljiva in njeni pred-
stavniki se udeležujejo sej skupš-
čine in izvršnega odbora.

Pred ustanovitvijo občinske
skupnosti smo pripravili pred-
loge vseh samoupravnih aktov,
ki jih mora imeti vsaka interesna
skupnost. Tako smo na ustanovi-
tveni seji skupščine sprejeii statut
ter poslovnik za delo skupščine
in njenih organov. Sprejet je bil
tudi letni program, ki so vanj
vključeni vsi porabniki sredslev
— od gasilske zveze do poklicne
gasilske brigade — delegati pa so
obravnavali začasni samou-
pravni sporazum o financiranju
programa za leto 1978. Sprejet
pa ni bil ta sporazum, ker se je
zavlekel postopek glede določi-
tve o prispevni stopnji. Prišlo je
namreč do nesoglasja med ljub-
Ijanskimi skupnostmi za varstvo
pred požarom in treba je bilo

izvesti postopek za sprejem od-
loka o obvezni prispevni stopnji.

Odlok o obvezni prispevni
stopnji je sprejela naša občinska
skupščina decembra 1977 za leto
1978.

Iz teh sredstev, ki jih bo zbrala
skupnost za varstvo pred poža-
rom, bodo finandrane:

— občinska gasilska zveza z
gasilskimi društvi,

— zveza občinskih skupnosti
za varstvo pred požarom mesta
Ljubljana,

— poklicna gasilska brigada
Ljubljana.

Skupnost za varstvo pred po-
žarom se bo morala povezovati
tudi z interesnimi skupnostmi za
komunalo, vzgojo in izobraževa-
nje, vodno skupnostjo ter z
gozdnim gospodarstvom.

Iz dosedanjih obravnav na
sejah izvršnega odbora izstopa
želja, da se prizna benificirana
delovna doba vsem delavcem
poklicnih gasilskih enot. Omeniti

velja, da so se za to že izrekle vse
dnige sociaKstične republike in
pokrapni.

Po letošnjih volitvah je nastal
problem dclegiranja delegatov v
skupščino skupnosti, ker so bili
doslej delegati delegirani iz
splošnih delegacij. Sedaj je teh že
zelo malo, posebnih delegarij za
delegiranje delegatov za skupš-
čino skupnosti za varstvo pred
požarom pa ni. To je zelo zaskrb-
ljujoče in morali bi se o tem do-
govoriti z OK SZDL.

Izvršni odbor je na zadnji svoji
seji obravnaval teze za osnutek
srednjeročnega razvojnega pro-
grama skupnosti za varstvo pred
požarom za obdobje 1978 do
1980. Sprejel je stališče, da pro-
gram najprej obravnavajo po ga-
silskih društvih, nakar ga prek
občinske gasilske zveze dobijo v
razpravo in sprejemanje delegati
skupščine skupnosti za varstvo
pred požarom občine Ljubljana
Moste-Polje.

Iz vsega tega je razvidno, da je
občinska skupščina za varstvo
pred požarom doslej opravila
svoje naloge s svojega področja.
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